
SNL strategiakysely

SUOMEN NYRKKEILYLIITTO
FINNISH BOXING FEDERATION SNL_malli v4 1.1 .2023



Kysely

• Sähköinen kysely jäsenseuroille järjestettiin 22.3. – 7.4.

• Vastaajina 10 seuraa

• Arvio nykyisen strategian toteutumisesta

• Tulevan strategian sisältö
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ARVOT
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• Strategia sinänsä on hyvä, mutta sen 
jalkauttaminen ei ole onnistunut. Syitä tähän 
lienee monia.

• Aktiivinen seurojen välinen toiminta on 
keskittynyt Etelä-Suomeen, muualla toimivat 
seurat jäävät erilleen. Aluetoiminnan 
kehittäminen olisi hyvä olla myös liitton ajamaa 
asiaa, jolloin se ei jäisi yksittäisten seurojen 
harteille. 



MISSIO
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• Liitto on onnistunut kannustamaan ja 
auttamaan urheilijoita urallaan eteenpäin ja 
saavuttamaan tavoitteitaan. Suomalainen 
nyrkkeily tarvitsee jatkossakin vahvaa tukea ja 
näkyvyyttä, jotta se pystyy tarjoamaan 
harrastusmahdollisuuksia eri-ikäisille 
harrastajille sekä koko perheelle.

• Lajia voisi paremminkin markkinoida,taitaa olla 
vähän ikuisuuskysymys. Koululiikuntaan tätä 
pitäisi saada.



VISIO
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• Liiton tehtävä ei ole luoda menestystä vaan 
seurojen. Seuroja voisi liiton puolelta tukea 
järjestämällä koulutusta valmentajille ja esim 
tukemalla kv. sparrileirien järjestäjiä.
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• Ei muutosehdotuksia
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Kyllä Ei Tyhjä

Onko nykyinen visio hyvä tulevalle strategiakaudelle 2025 - 2028 



STRATEGIA
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• Kyllähän on sanottava että vuodet ovat olleet  
melkoista myllerrystä... se että hallitus hajoaa 
kertonee jo johtamisesta paljon. Toivotaan että  
otamme askeleita parempaan.

• Nyt tuntuu olevan hyvä porukka liitossa
• Tähtiseura ohjelma on todella hyvä apuväline 

seuratoiminnan kehittämiksi. Hyvä, että liitto pyrkii 
jatkossakin siihen panostamaan, jotta se tavoittaisi 
aikanaan kaikki liiton alaiset seurat. Osaavat ja 
laadukkaat seurat eivät toimi ilman vapaaehtoisia 
toimijoita, niin johtokunnassa kuin ohjaajina. 
Annetaan myös tulevaisuudessa kiitos heille, jotka 
haluavat toimia seurojen eteen. 

• Eri-ikäisille harrastajille tulee jatkossakin tarjota 
sisällöllisesti laadukasta harjoittelua, osaavan ohjaajan 
toimesta. Koulutusjärjestelmä kaipaisi lasten ja 
nuorten ohjaajaosaamisen kehittämiksi koulutusta, 
joka olisi kuntonyrkkeilyohjaajakoulutuksen tyyppisesti 
rakennettu. Selkeä ja napakka koulutus, josta saisi 
tarvittavan tieto/taidon ohjaamisen alkuun ja siitä 
voisi halutessaan jatkaa pidempiin liiton järjestämiin 
koulutuksiin.

• Liiton tehtävä ei ole luoda menestystä vaan seurojen. 
Seuroja voisi liiton puolelta tukea järjestämällä 
koulutusta valmentajille ja esim tukemalla kv. 
sparrileirien järjestäjiä.
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• Jos näitä pidetään strategian tukipilareina, niin sen pitäisi ilmetä 
myös käytännön toiminnassa. Pelkkä linjaus ei riitä jos 
toimintamme ei tue linjaustamme.

1.osaavat ja laadukkaat seurat
*SNL voi vaikuttaa tähän lähinnä tarjoamalla koulutuksia, niihin 
osallistuminen on seuraväestä itsestään kiinni.
*koulutuksiin liittyvä negatiivinen palaute on viimeiset vuodet vain 
ohitettu hyssytellen ja jätetty toiminnassa täysin huomiotta.
*koulutuksista pitäisi isompi osa olla pk-seudulla jos haluamme 
suurimmalta harrasta-alueelta niihin osallistujia.
*kilpavalmentajat olisivat kiinnostuneita kilpavalmentamisen liittyvistä 
lyhytkestoisista koulutuksista vaikka johonkin tiettyyn osa-alueeseen 
yhdellä kertaa  liittyvistä.

2.Menestyvä huippu-urheilu
*Mira Potkosen menestystä lukuun ottamatta on ollut melko vaisua.
*KV-turnauksiin edustamaan lähtevät pitäisi pystyä valitsemaan jo 
varhaisessa vaiheessa ja siten antaa heidän rakentaa kuntohuippunsa 
tärkeimpään kohtaan.  Näinhän Mirakin pystyi tekemään, ei tarvinnut 
miettiä että katkaistaan harjoittelu jonkin suomen turnauksen takia.

3.Johtaminen ja toimintatavat
*Suurin negatiivisuus tähän tuli kausilla 2020 ja 2021
*liiton koko budjetti on aika suuri, urheilijoiden tukemiseen käytettävä 
summa on siitä liian pieni, jos haluamme saada kansainvälistä 
menestystä.
*Voisi tehdä hyvää palkata päävalmentaja jostain  muualta kuin 
Suomesta, näin saisimme ennakkoluulottoman puhtaalta pöydältä 
aloittavan kaverin ja samalla uusia tuulahduksia 
valmennusmetodeihimme.
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